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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Tovább csökken- e a vasúthálózat hossza?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbel i
kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A tavalyi év egyik szomorú eseményét jelentette több vasúti szárnyvonal megsz űntetése .

Azóta több híradás is arról tudósította a közvéleményt, hogy ezzel a lépéssel még nem zárul t

le a „vasúti reform” és a jöv őben újra napirendre kerülhet további szárnyvonala k

megszüntetése, illetve az ottani vasúti forgalom szüneteltetése .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hány km vasúti szárnyvonal megszüntetésével számol a Kormány ?

Számíthat-e további szárnyvonalak megszüntetésére Békés megye ?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2007 . október 4.

Erdős Norbert
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